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Protokoll 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd 

2007-12-17 
Närvarande                           
 

Ledamöter: Ersättare: 

Mats Danielson (SPF) ordf.           Birte Holmin (SPF)                                            

Bertil Rodin (PRO) v. ordf            Gun Tegvald (PRO) 

Marianne Lindelöf (SPF)  

Kerstin Rosenqvist-

Hedler(SPRF)    

        

Margareta Moureau 

Feldman (SPF) 

Bernt Holgersson (RPG) 

Olle Dahlberg (PRO)                                                                                     

                                    

 
 
Anmält förhinder 
 

 

Tjänstemän:  

Mona Lindgren, avdelningschef vård- och 

omsorgsavdelningen    

Ann-Catrin Rönnqvist, utvecklingssekreterare   

 

 

 

 
……………………………………….. 

Ann-Catrin Rönnqvist  

sekreterare  

 

 

Protokollet justeras den 18 december 2007    

 
.................................................   

Mats Danielson    

ordförande  

 

  

§ 1 Formalia  
Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2 Förslag till dagordning  
Förslaget till dagordning godkändes. En övrig fråga anmäldes av Birte Holmin. 

  

§ 3 Föregående protokoll  
Vid genomgång av förgående protokoll efterfrågade rådet förvaltningens 

redovisning av hur avvikelser hanteras inom äldreomsorgen. Förvaltningen 

återkommer med en redovisning i april 2008.  

Förvaltningen återkommer, efter nyår, även med den utlovade redovisningen 

över föreningar och organisationer som är verksamma på Norrmalm och som i 
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hög grad vänder sig till pensionärer.     

    

§ 4 Aktuella nämndärenden  
Ledningssystem för kvalitet och patientsäkerhet i hälso- och sjukvården 

inom Norrmalm  (Dnr: 506-513/2007)  

 Rådet tog vid sitt sammanträde den 19 november 2007 del av detta 

ärende och har vid dagens sammanträde inget att tillägga. 

 

Verksamhetsplan och budget för år 2008 (Dnr: 102-705/2007)  

 Rådet tog del av förslaget till ”Verksamhetsplan och budget 2008” och 

konstaterar sammanfattningsvis att man inte har några särskilda 

invändningar. Rådet uttryckte dock oro över konsekvenserna av de 

relativt stora löneökningarna inom vård- och omsorg då tilldelningen av 

medel från staden knappast kan täcka dessa i sin helhet. Personalner-

dragningar kan bli en konsekvens. 

 Vid avsnitten rörande såväl parkplanering som brottsförebyggande 

aktiviteter så framförde Rådet önskemål om deltagande med en person i 

båda grupperna.      

 

§ 5 Nomineringar till SPR 
Samtliga föreningar har inkommit med nomineringar av ledamöter till SPR för 

år 2008. Till nästa sammanträde den 21 januari 2008 kommer såväl avgående 

som tillträdande ledamöter att kallas. Med kallelsen bifogas information om 

Rådets arbetsformer och kontaktmannaskapet.  

    
§ 6 Sammanträden SPR 2008  

Stadsdelens pensionärsråd sammanträder följande datum år 2008: 21/1, 11/2, 

25/3, 21/4, 19/5, 16/6, 18/8, 15/9, 20/10, 17/11, 15/12. AU sammanträder 

onsdag kl. 10.00 i veckan före dessa dagar.  

 

§ 7 

 

 

 

 

 

 

 

§ 8 

Ärendebank  

 Utbildningsbehov/plan – januari 2008 

 Måltider och äldre – februari 2008 

 Tandvård på Norrmalm – mars 2008  

 Avvikelserapporter – april 2008  

 Drift och underhåll av parker – maj 2008 

 Brottsförebyggande rådet – juni 2008 

 

Inkomna skrivelser / skrifter 

 Anmäldes att ”Äldre i Centrum” kommit till ledamöterna. 

 

 

 

§ 9  Rapporter 
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 Mats Danielson lämnade en redogörelse från KPR 

 Bertil Rodin rapporterade från anhörigmöte på Riddargårdens vård- och 

omsorgsboende.  

 Gun Tegvald rapporterade från träff med enhetschefen vid 

Väderkvarnens vård- och omsorgsboende, Gunilla Tannerskog. 

 Kerstin Rosenqvist-Hedler har träffat en av två verksamhetschefer på 

Väduren samt den så kallade trivselgruppen på enheten.     

 Marianne Lindelöf har deltagit i möten med anhöriga på 

Sabbatsbergsbyns och Vasens vård- och omsorgsboenden.  

 

§ 10  Övriga frågor  

 Rådet tog del av den skrivelse rörande närhetsprincipen, som Birte 

Holmin och Margareta Moureau tillsänt äldreborgarrådet, Ewa 

Samuelsson, med anledning av det kommande kö-systemet till vård- 

och omsorgsboende för äldre. Kopia sändes till SDN Norrmalm.      

 

 Rådet tog del av SPF Gustav Vasas program för våren 2008. Till mötet 

i januari har samtliga föreningar möjlighet att ta med sina program för 

att på så sätt sprida information och utbyta erfarenheter.  

 
§11  Mötets avslutande  

Ordförande tackade deltagarna för dagens möte och förklarade detta avslutat.  

 

 

 

 

 

 


